
Protokoll
20230829

Kallade: Rådet för funktionshinderfrågor
Plats: Tallåsenrummet, Kommunhuset i Ljusdal.
Tid: 2023-08-29 kl 13.15-15.30
Ordförande: Marie-Louise Hellström

Närvarande: Pia Ekqvist, Desire Eriksson, Marie-Louise
Hellström, Elin Jonsson, Ulla Lindberg, Birgit Persson och
Torbjörn Åström.

1. Mötet öppnades av Marie-Louise Hellström som hälsade alla
välkomna.

2. Pia Ekqvist valdes till sekreterare.

3. Att justera dagens protokoll valdes Ulla Lindberg.

4. Föregående mötesprotokoll lästes upp och det godkändes.

5. Val av tillgänglighetspris 2023.
Elin Jonsson ska titta i Färila. Torbjörn Åström ska titta i
Järvsö. Pia Ekqvist tittar i Ljusdal. Vi kommer alla att kolla
tillgänglighet. Priset består av blommor och diplom.

6. Rikard Brännström, VD för Ljusdalshem och Jonny Mill, ordf
i Ljusdalshem besökte oss och informerade om verksamheten.
Ljusdaishem AB har en politiskt tillsatt styrelse och äger alla
servicehus. Tillgängligheten får inte alltid göras i K-märkta hus.
Råff bör vara remissinstans vid samtliga bygglovsärenden.



Demensföreningen poängterade vikten av färgsättning i loka
ler där personer med kognitiv svikt. Något som är vetenskapligt
välgrundat.

7. Fågelsjö Gammelgård
Besöket i Fågelsjö den 4 juli-2023
Utiställningen. Ramp saknas. Tröskiar åtgärdas.
Trädgårdsmöbel. Armstöd saknas på samtliga möbler
Förlängd bordsskiva för rullstol och rollator saknas.
Loppishuset. En kil över tröskeln gör det mer tillgängligt
Cafehuset, Hög tröskel vid ytterdörr. Tröskel mellan matrummen.
Trekantslist är ofta till stor hjälp. Dränglängan. Möjighet att
lägga ut ramp när det är öppet. Stora huset. 4 bra bänkar
utanför.

8. Information från föreningarna.
Diabetes föreningen. Birgit Persson. Musik kväll på Grovan.
Anna Franzen var där och talade. Musiken stod Börje med
FÄRILA QUINS för. Föreningen har besökt Ljusdals Folkpark.
Spelade golf och kastade pil.

Reumatikerföreningen Ulla Lindberg. Aktiviteterna börjar i
september. På fredag ska de besöka keramikern i Nordsjö. Äta
lunch på Camp Järvsö.

RSMHI Desire Eriksson. Har varit runt Dellensj öarna. Druckit
kaffe på Avholmsberget. Besökt Moviken för att titta på konst.
Sittgympa 2 gg
DHR förbundet fylld 100 år den 13/6 202
SRF Synskadesförening.
Torbjörn Åström. Har varit runt Dellensjöarna i juni.
Annars lugnt i sommar. Surströmming,
Medlemsmöte och Styrelsemöte.
Demensföreningen. Elin Jonsson. Lugnt i sommar. Styrelsemöte.
Alzheimersdagen den 25/9 på Tallnoret. Julgröt i slutet av novemb



FUB (Föreningen för utvecklingsstörda barn.) Pia Ekqvist.
Länsdans den 17 juni på Bygdegården i Borr. 135 personer kom
och dansade. De serverades jättegod mat som Goifrestaurangen
hade tillagat. Årets Sommarresa gick till SVEN-INGVARS och
Galtström i Sundsvall den 1-2 juli. Det var jättetrevligt. Vi åt
på Restaurang Great Eastern. En kombinerad Kina och Thai
restaurang. Vi bodde på Quality Hotell i Sundsvall.
Vi kommer att ha Styrelsemöte varje månad. Den 17/9 har vi
Trivseldag nere vid Kyrksjön. Vi kommer att spela Kubb och
äta korv med bröd. Vi kommer att spela bowling den 21/9, 26/10
och 23/11. Länsdans i Iggesund den 9/9. Länsdans Travbanan i
Bollnäs den 14/10
Dans på Solhuset 1/10, 29/10 och 26/11. Årets Julfest blir på
Golfrestaurangen den 14/12.

9. Information om frågor angående arbetet med en ny Hälsovals
handbok i regionen. Ulla Lindberg har svarat på frågorna.

10 Övriga frågor
Inga övriga Frågor.

11 Nästa möte
RAFFS Arbetsmöte den 26/9 kl 13.15 Tallåsenrummet på
Kommunhuset. Mötet avslutades av Marie-Louise Hellström
som tackade för visat intresse.

Vid Protokollet: Ordförande

Pia Ekqist Marie-Louise Hellström

Justerare:

(i1&
Ulla Lindberg

1€


